

《单词百科:aqueducts是什么意思?aqueducts怎么发音?aqueducts的解释和用法》

英语单词aqueducts是什么意思?aqueducts怎么读?aqueducts怎么发音?简答网为您整理了aqueducts的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



aqueducts怎么读

aqueducts的读音:[ˈækw d kts]

aqueducts的意思

1、n.沟渠(aqueduct的名词复数);引水渠;导水管;高架渠;

aqueducts的相关词组

- 1、cerebral aqueduct 中脑水管;
- 2、aqueduct of midbrain 中脑导水管，中脑水管;

- 3、aqueduct of cochlea 蜗水管;
- 4、aqueduct bridge 高架水渠;
- 5、canal aqueduct 跨渠渡槽, 跨渠水管;

aqueducts的双语例句

1、Many aqueducts from ancient Roman times still stand today near the Mediterranean Sea.

许多古罗马时代的引水渠至今还保留在地中海附近.

2、Hilly countries can be canalized by the construction of locks, tunnels, and bridge aqueducts.

可以通过修筑闸门、隧道及高架引水道在丘陵地区开通运河.

3、Central Tibetan four Ru Wei, shape as aqueducts, for the beast the Island.

中部卫藏四茹, 形如沟渠, 为猛兽之洲.

4、The Romans, for instance, constructed aqueducts to bring fresh water to their towns and sewers sanitation.

例如罗马人便修建了导水管, 将清洁水引入城镇, 并清除下水道污物.

5、The roads and aqueducts of Rome have been the admiration of all after ages.

古罗马的大道和高架渠在其后的年代一直受到羡慕.

6、Application of strain mode test to structural damage diagnosis of aqueducts

应变模态试验技术在渡槽结构损伤诊断中的应用

7、The model is practical for dynamic analysis of the large-scale aqueducts.

模型可用于大型渡槽的动力分析.

8、A method for aqueduct structure damage detection based on frequency measurement

一种基于频率测量的渡槽结构损伤识别方法

9、Research on Design and Construction Technology for Large Flow Prestressed Concrete Aqueduct

大流量预应力渡槽设计和施工技术研究

10、Study of Effects of Soil-site on Seismic Analysis of Aqueduct

渡槽抗震分析中土层影响问题的讨论

11、Test Research on Dynamic Characteristics of Vibration Isolation System for Large-scale Aqueduct

大型渡槽隔震体系结构动力特性的试验研究

12、Study on Seismic Damage Analysis and Risk Evaluation of Aqueduct Piers

渡槽槽墩的地震损伤分析与风险评价

13、Preliminary Study on Safety Monitoring Model of Large Aqueduct

大型渡槽安全监测模型的初步研究

14、Study on Reliability of Displacement Controlled of Aqueduct Structure System under Wind Load

风载下渡槽结构体系位移控制的可靠度研究

15、Reliability Theory Studying and Application of Aqueduct Bridge Structure

渡槽结构的可靠度理论研究及其应用

16、Simulation methods of prestress in numerical analysis of large aqueduct

大型渡槽数值分析中预应力的模拟方法

17、Application of parametric drawing to the optimal design for the aqueduct

参数化绘图在渡槽结构优化设计中的应用

18、Design and Construction of Large-sized Concrete Box Aqueduct for Water Delivery

大型输水混凝土箱形渡槽设计与施工

以上是简答网为您整理的aqueducts怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更

多关于aqu

educts的用法、aqued

ucts的释义、aqueducts的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/aqueducts>

